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Onderhoud gemeentelijke begraafplaatsen 
 

Met deze RIB willen we u informeren over de stand van zaken van het onderhoud van de gemeentelijke 

begraafplaatsen en u meenemen naar hoe we op de langere termijn het onderhoud van de gemeentelijke 

begraafplaatsen willen vormgeven. 

Dagelijks onderhoud 

De gemeente beheert acht begraafplaatsen, twee in Breukelen, twee in Nieuwer ter Aa en in iedere kern één in 

Maarssen, Kockengen, Loenen en Vreeland. Het groenonderhoud aan sommige begraafplaatsen, voldeed in de 

afgelopen periode niet aan het gewenste onderhoudsniveau, onder andere door het bijzonder groeizame weer. 

Vanaf het eind van de eerste week van augustus was de achterstand weer ingelopen, dankzij bijna een week 

droog weer en tijdelijke inzet van extra personeel. Om dit mogelijk te maken zijn extra middelen beschikbaar 

gesteld. 

 

Bij de grindpaden speelt iets anders. Het is namelijk extreem moeilijk gebleken om de verouderde grindpaden 

zonder chemische bestrijdingsmiddelen op het gewenste onderhoudsniveau te houden in deze door warmte en 

regen zeer groeizame periode. De paden zijn meer dan 40 jaar oud en het grind is verzadigd geraakt met 

ingewaaide grond en organisch materiaal. Op plaatsen waar we de grindlaag hebben aangevuld ontstaan juist 

weer problemen met de toegankelijkheid voor minder valide personen. Daarom zoeken we nu naar een andere, 

beter passende oplossing voor de paden. 

Onderhoud gebouwen 

Op basis van de Vastgoednota 2020 zijn we de afgelopen periode druk in de weer geweest met het vastgoed op 

de begraafplaatsen. Zo is de monumentale aula in Maarssen aan de buitenzijde al opgeknapt, evenals de 

gereedschapsberging daar. De aula in Kockengen, het baarhuisje in Vreeland en de gereedschapsberging in 

Loenen zijn eerder dit jaar aan de buitenzijde geschilderd. In de ook al monumentale aula van Loenen is de 

aannemer nog aan het werk. De binnenkant is grotendeels al gerestaureerd, installaties zijn vernieuwd en de 

dakconstructie is gerepareerd. Na de bouwvakantie wordt ook de buitenkant gerestaureerd en geschilderd, zodat 

deze aula er aan het eind van het jaar ook weer opgeknapt bij staat. In de laatste maanden van dit jaar wordt ook 

de aula op de begraafplaats van Nieuwer ter Aa van binnen en van buiten geschilderd. Voor verder benodigd 

onderhoud, bijvoorbeeld aan de oude poorten, worden mjop’s voorbereid. 
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Groot onderhoud 

In de komende maanden worden enkele tegelpaden op de begraafplaatsen Kockengen en Breukelen vernieuwd. 

Zoals hierboven al gemeld wordt een groter en toenemend probleem, het onderhoud aan de oude grindpaden. We 

vinden ze op de meeste begraafplaatsen. We oriënteren ons op een andere en beter te beheren padverharding 

met de voor de locatie geschikte uitstraling. 

 

Ook de groene inrichting vraagt op meerdere punten om groot onderhoud. Zo is een aantal hagen aan vervanging 

toe door ouderdom of door soort-specifieke insectenvraat. Daarnaast zijn er bomen die moeten worden vervangen, 

bijvoorbeeld de oud kastanjelaan langs de zichtassen rond de aula in Maarssen. 

Binnenkort wordt bij de begraafplaatsen, waar deze ontbreekt, een nieuwe publicatiebord geplaatst waarop we met 

bezoekers kunnen communiceren over relevante kwesties. 

Beleidsnota 2022 

In 2022 wordt een beleidsnota begraafplaatsen opgesteld. Daarin worden voorstellen opgenomen voor: 

 het beheer van de begraafplaatsen in de toekomst; 

 het gebruik van de aula’s 

 de benodigde investeringen m.b.t. de paden en de groene inrichting; 

 de wijze waarop we inwoners hierbij betrekken. 

 

Deze beleidsnota zal de eerste helft van 2022 aan uw raad worden voorgelegd. 

 

------------------- 

 

Ontwikkelingen Snel internet in het buitengebied 
 

In RIB 23 van begin maart hebben wij u voor het laatst geïnformeerd over de stand van zaken met betrekking tot 

Snel Internet in het buitengebied. In vervolg op het gesprek dat wethouder Van Dijk eerder heeft gehad met 

marktpartij Delta Fiber hebben wij om opheldering gevraagd over de reden van opzegging en tevens verzocht om 

een inventarisatie van aangele gde en nog aan te leggen adressen.  

 

Er is een aantal keren met de ambassadeurs om tafel gezeten, waarvan de laatste keer op 21 juni jongstleden. Bij 

deze gelegenheden zijn ambassadeurs geïnformeerd over de laatste stand van zaken met betrekking tot 

marktontwikkelingen in het algemeen en voortgang van de gesprekken met marktpartijen.  

 

Op regionaal niveau vindt sinds maart op initiatief van gemeente Stichtse Vecht maandelijks een bestuurlijk overleg 

plaats met de gemeenten Woerden, De Ronde Venen en Ouder-Amstel. Het laatste overleg heeft plaatsgevonden 

op 7 juli. Dit heeft er onder andere toe geleid dat: 

 

 Namens de vier gemeenten gesprekken hebben plaatsgevonden met een viertal marktpartijen en de casus en 

oplossingsrichtingen voor snel internet zijn geschetst. Naar verwachting zullen deze marktpartijen hun plannen 

in september aan de ambassadeurs presenteren; 

 Ernaar gestreefd wordt uniforme en minder vrijblijvende gemeentelijke voorwaarden op te stellen om te 

voorkomen dat marktpartijen een overeenkomst zomaar kunnen opzeggen;  

 Er een communicatieplan wordt opgesteld om inwoners beter te informeren over de voortgang;  

 Er wordt bekeken of een vorm van compensatie voor bewoners mogelijk is door juridisch samen op te trekken 

tegen Delta Fiber als gemeenten. 

Tenslotte heeft wethouder Van Dijk op 16 juli jl. een bestuurlijk overleg gehad met gedeputeerde Bruins Slot. De 

provincie had een externe partij gevraagd om een rapportage op te stellen over de provinciebrede stand van zaken 

Snel Internet in het buitengebied. In reactie op dit rapport heeft wethouder Van Dijk namens Stichtse Vecht 

nogmaals het belang van digitale inclusiviteit benadrukt en aangegeven dat de gemeente Stichtse Vecht snel 

verder wil met de aanleg van glasvezel in de buitengebieden. De gedeputeerde zal het externe bureau vragen een 
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vervolg op het rapport te schrijven waarin een nauwkeuriger beeld per gemeente en een daarmee samenhangend 

handelingsperspectief wordt  geschetst. Op initiatief van provincie Utrecht vindt er half oktober een ambtelijk 

overleg plaats met de betrokken Utrechtse gemeenten, de LTO, de betrokken waterschappen en het ministerie van 

Economische Zaken over Snel Internet in het buitengebied. We informeren u daarna opnieuw. 

 


